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Zápis z 1. zasedání Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4, konaného dne 17. 12. 2018 
   na Úřadě MČ Praha 4, místnost 9.12 od 17:00.  

 
Přítomni: Petr Kutílek, M.A.,M.S., Jaroslav Vodák, PhDr. Petr Kučera, Mgr. Eva Benešová, Ing. Mgr. Jan Karlíček, 

Vladimír Hrouda, Ing. Jindřich Vaněk, Tibor Vansa, Michaela Prokopová, Bartoňová Marie, Hollmannová Dita, 

Viktor Hollmann, Martin Syrový, Duzbaba, Viktor Januškovec, Daniel Černý, Petr Vrána, Hana Mašková, Jarmila 

Aulerová  

 
 

Zasedání zahájil a vedl předseda komise Petr Kutílek, M.A.,M.S. Krátce se představili členové komise a byl schválen 

program zasedání. Vzhledem k tomu, že nebyly řešeny chráněné informace, jednání komise se mohli v plném rozsahu 

účastnit i vystupovat všichni občané.  
 

 
 

Program zasedání: 

 

1. Projednání - Analýza dopravy v klidu v souvislosti se zavedením Zón placeného stání na části území městské 

části Praha 4 a rozšíření Zón placeného stání na další část území městské části Praha 4 

2. Různé  

 

 

 
 

1) Projednání -  Analýza dopravy v klidu v souvislosti se zavedením Zón placeného stání na části území 

městské části Praha 4 a rozšíření Zón placeného stání na další část území městské části Praha 4. 

 

Úvodem tajemník komise představil zpracovanou Analýzu dopravy v klidu v souvislosti se zavedením Zón placeného 

stání na části území městské části Praha 4. Tuto analýzu pořídila MČ Praha 4, aby prověřila vliv zón placeného stání 

zavedených v červenci 2018 na části území, zejména podél trasy Metra C, na území přímo přiléhající a dále na zbylé 

území městské části. Analýza byla proto rozčleněna do dvou oblastí, Oblast A - území mezi zprovozňovanou ZPS a 

Jižní spojkou včetně okolí Modřanské a Oblast B - území mezi Oblastí A a jižními hranicemi MČ Praha. Toto 

rozdělení bylo zvoleno s ohledem na vliv přelivu parkujících vozidel a přirozené členění území městské části, kde 

Jižní spojka vytváří dostatečnou bariéru k dalšímu přesunu parkujících vozidel.  Hlavním úkolem bylo vysledování 

změn dopravy v klidu v území navazujícím na ZPS až po Jižní spojku a v okolí ulice Modřanské – vazba na 

tramvajovou linku 17. Ačkoliv zavedení ZPS na části území MČ P4 příznivě ovlivnilo část dřívějších problémů 

s parkováním zejména v centrální části, vyvolalo však také zároveň přetížení přiléhajících území. Analýza potvrdila, 

že došlo ke značným přesunům parkujících vozidel a to zejména do nejbližšího okolí ZPS v Oblasti A a poté do okolí 

radiálních tras kolejové hromadné dopravy. Proto také Analýza dopravy doporučuje rozšíření ZPS až po Jižní spojku a 

do okolí Modřanské ulice, kdy by vzhledem k převážně obytnému území výrazněji převažovaly modré zóny. Úvodem 

diskuze předběžně přislíbili předseda komise a místostarosta pro dopravu další projednání s obyvateli lokalit 

dotčených rozšířením v 1. čtvrtletí příštího roku, které se bude týkat velikosti rozšířené oblasti zón v Hodkovičkách 

(při trati tramvajové linky 17) a případně vlastních projektů organizace dopravy v jednotlivých lokalitách 

zpracovaných zřizovatelem zón. Během další diskuze většina přítomných hostů komise vyjádřila podporu rozšíření 

ZPS a sdělila, jak jsou zasaženi přesunem parkujících vozidel ze stávající zóny do okolí svého bydliště. Zároveň jim 

byly přímo zodpovězeny některé podněty tajemníkem komise, které se týkaly stávajících zón a to zejména ohledně 

uspořádání místní úpravy provozu na komunikacích. Jelikož se další podněty týkaly nedostatečného vymáhání 

respektovanosti zón a neoprávněného parkování např. v zeleni a křižovatkách a komise též obdržela rozsáhlý v příloze 

přiložený podnět ohledně nedostatečného zpracování Analýzy, bude na příští zasedání komise zajištěna účast 

zpracovatele Analýzy a zástupce provozovatele kontrolních vozidel (zajištění statistiky činnosti těchto vozidel) 

k projednání těchto podnětů komisí. Další podnět z pléna požadoval zahrnout do ZPS i systémy carsharingu, výstavby 

parkovacích domů a parkovišť P+R a podnět z komise zahájit přípravu opatření v Oblast B na sídlišti Spořilov II a 

starém Spořilově, kde je velmi neuspokojivá situace s parkováním, což mimo jiné vede k zastavování předzahrádek 

parkovacími místy. Komise dále projednala požadavek MČ Praha Kunratice z přiloženého dopisu starostovi MČ Praha 

4, aby parkovací oprávnění do ZPS na území MČ Praha 4 mohli získat žadatelé z celého území MČ Praha Kunratice. 

Po další diskuzi byla navržena usnesení.  
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Usnesení komise: 

Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4 doporučuje hlavnímu městu Praze na základě závěrů „Zpracování 

analýzy dopravy v klidu v souvislosti se zavedením Zón placeného stání na části území Městské části Praha 4“ 

rozšířit zóny placeného stání na oblast A.  

Hlasováno: pro 6/0/0 Schváleno 

Komise pro dopravu Rady MČ Prahy 4 doporučuje Radě MČ Praha 4 umožnit lokální participaci v oblasti 

Hodkoviček a ověřit s hlavním městem Prahou možnost dalších lokálních úprav v rámci zóny A.  

Hlasováno: pro 6/0/0 Schváleno 

Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4 doporučuje Radě MČ Praha 4 požádat hlavní město Prahu o vyhovění 

žádosti MČ Praha Kunratice ve věci oprávnění obyvatel této městské části parkovat v zónách placeného stání 

na území MČ Praha 4.  

Hlasováno: pro 6/0/0 Schváleno 
  
 

 

 

2)        Různé  

 

Komise obdržela podnět od člena komise na změnu umístění a úpravu přechodu a místa pro přecházení v ulici 

V Horkách / Nuselská a podnět na opravu dlouhodobě havarijně zjednosměrněné a zúžené spodní části ulice Ohradní. 

Komise tyto podněty částečně projednala a prozatím nebylo navrženo usnesení. Tyto podněty budou předány 

k prověření oddělení dopravy OŽPAD ÚMČ P4 a komise bude poté seznámena se zjištěnými skutečnostmi a 

případnými možnostmi k dalšímu projednání.  

 
 

 

Zapsal: Jaroslav Vodák 

 
 

Ověřil: Petr Kutílek, M.A.,M.S., předseda komise 

 
Příloha: Připomínky k Analýze dopravy – podnět pana Hollmanna 

              Dopis z MČ Praha Kunratice starostovi MČ Praha 4 

 

Rozdělovník: 

- členové komise 

- organizační oddělení 

- OŽPAD 

- web MČ P4 








	Zápis 1. zasedání komise pro dopravu 17.12.2018_návrh_02
	Připomínky k Analýze dopravy – podnět pana Hollmanna
	Dopis z MČ Praha Kunratice starostovi MČ Praha 4



